



香港聖類斯中學家長教師會
通告第 01b 號 (21/22)

執行委員會委員提名

各位家長會員：

新學年開始了，讓我們滿懷信心和希望，在新的一個學年，繼續陪伴和教導我們的子弟，讓他們都能在家庭的愛內成長，獲得更多美滿的成果。本會每年均舉辦各類活動，讓學生的校園生活更稱心如意，並都能在愉快的氣氛中學習。承蒙家長踴躍支持，活動都得以順利進行，實在不勝感激！

為了能夠積極策劃及籌備各項服務與活動，我們需要一班有幹勁、有責任感及有使命感的執行委員。現請各位家長自薦或提名家長，參加新一屆執行委員會委員。

新一屆執行委員會委員提名正式展開，特此邀請閣下參加競選或提名家長會員擔任委員，實踐促進家庭與學校合作的理念。有關選舉細則，詳參本會會章，網址：



敬請填妥回條，參選人請於 9 月 10 日前將回條連同(個人簡介及參選抱負)電郵至 pta@stlouis.edu.hk 致香港聖類斯中學家長教師會會長收。查詢請致電 2559 9084 與容逸沛老師聯絡。

香港聖類斯中學家長教師會會長
李健榮謹啟

2021 年 9 月 3 日



香港聖類斯中學家長教師會

執行委員會委員提名

回條

(PTA/21-22/01b)

《參選或提名香港聖類斯中學家長教師會執行委員會委員》

本人 ****願意 / 不願意** 參加競選執行委員會委員

本人提名下列家長會員參加競選第二十九屆執行委員會委員(不多於七位)

_____ **先生/女士 該會員子弟姓名 _____ 就讀之班別 _____	_____ **先生/女士 該會員子弟姓名 _____ 就讀之班別 _____
_____ **先生/女士 該會員子弟姓名 _____ 就讀之班別 _____	_____ **先生/女士 該會員子弟姓名 _____ 就讀之班別 _____
_____ **先生/女士 該會員子弟姓名 _____ 就讀之班別 _____	_____ **先生/女士 該會員子弟姓名 _____ 就讀之班別 _____
_____ **先生/女士 該會員子弟姓名 _____ 就讀之班別 _____	

家長姓名： _____

家長聯絡電話： _____

家長簽署： _____

日 期： _____

****請刪除不適用的**

※ 參選人請於 9 月 10 日前將個人簡介及參選抱負直接電郵至 pta@stlouis.edu.hk



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association
Circular No. 01b (21-22)

3rd September, 2021

Nomination of Executive Committee Members

Dear Parent Members,

The new school year has begun and let us be full of confidence and hope. In the new school year, we will continue to accompany and nurture our children so that they can grow up in the love of the family with more satisfying results. The association organizes various activities every year to make students' campus life more fulfilling and provide students with a pleasant learning environment. We are truly thankful for all your support and participation in making all the activities successful.

In order to sufficiently plan and prepare various activities, we need a group of executive members who are motivated, responsible and have a sense of mission to support the association. Parents are now encouraged to self-nominate or nominate parent members to join the new executive committee.

The nomination of the new executive committee members has been officially launched and you are cordially invited to participate in the election or nominate parent members as executive committee members to promote the spirit of family-school cooperation. For details of the election rules, please refer to the Association Chapter on our website as below:



Please fill in the reply slip. For candidates, please email the reply slip together with personal profile and candidate aspirations to pta@stlouis.edu.hk (attention to the Chairman of Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association) before 10th September, 2021 (Friday). Please contact Mr. Yung Yat Pui at 2559 9084 for any enquiries.

Lee Kin Wing, Keith
Chairman of Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association
Circular No. 01b (21-22)

(PTA/21-22/01b)

Nomination of Executive Committee Members – Reply Slip

**Candidate or Nominated Member of the Executive Committee
of Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association**

I ****will / will not** participate in the election as a member of the Executive Committee.

I nominate the following parent members to run as members of the 29th Executive Committee (not more than seven parent members).

**Mr./Ms. _____ Student Name: _____ Class: _____	**Mr./Ms. _____ Student Name: _____ Class: _____
**Mr./Ms. _____ Student Name: _____ Class: _____	**Mr./Ms. _____ Student Name: _____ Class: _____
**Mr./Ms. _____ Student Name: _____ Class: _____	**Mr./Ms. _____ Student Name: _____ Class: _____
**Mr./Ms. _____ Student Name: _____ Class: _____	

Parent Name: _____

Parent Contact No.: _____

Parent Signature: _____

Date: _____

**Please delete where inappropriate

※ For candidates, please email the reply slip together with the personal profile and candidate aspirations to pta@stlouis.edu.hk before 10th September, 2021 (Friday).